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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan
de minister van Verkeer en Waterstaat
over het bericht «Kastje km-heffing zo
te kraken». (Ingezonden 3 december
2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Kastje
km-heffing zo te kraken»?1

2
Wat is uw reactie op de constatering
van de in het bericht genoemde
beveiligingsspecialist van bureau
Taxion dat de hackers het kastje, dat
de gereden kilometers moet
registreren, zo kunnen kraken? Bent u
op de hoogte van het risico dat
weinigrijders dan straks opgezadeld
worden met extreem hoge
rekeningen?

3
Deelt u de mening, dat nu bekend is
dat de ingebouwde
gsm-communicatie in het kastje zo
lek is als een mandje en makkelijk kan
worden onderschept en
gemanipuleerd, u alsnog moet afzien
van de invoering van
kilometerheffing? Zo nee, kunt u dan
uitleggen waarom u met een kastje
gaat werken met een
veiligheidsprofiel dat te betitelen is
als «knap beroerd»?

1 Parool, 1 december 2009.
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